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NO S'HAVIA ACONSEGUIT LA JUBILACIÓ?? 
PER QUÈ S’HA BAIXAT A MADRID A DEMANAR-LA ALTRE VEGADA? 

 

 
CCOO, vàrem ser l'únic sindicat que es va negar a signar l'acord del passat mes de juliol en el qual es va 
signar una declaració d'intencions o paper mullat, que res a veure tenia amb la realitat que es movia al voltant 
de la Jubilació anticipada del CME. 
 
No vàrem signar, però no perquè estem en contra de la jubilació del col·lectiu, sinó perquè com coneixedors 
de primera mà dels passos que s'han de seguir (ja que CCOO va poder aconseguir la jubilació anticipada per 
totes les Policies Locals) per fer-ho de forma correcta, teníem dos motius molt evidents que li vàrem expressar 
al Conseller d'Interior el dia de la signatura, davant de la resta de representants sindicals: 
 

1. Perquè no s'havia comptat amb totes les representacions sindicals per pactar el contingut d'un 
text que apuntava cap a fites impossibles. 
2. Perquè no s'havien fet els procediments previs necessaris per a garantir que veritablement 
l'acord que es volien fer signar, donava per aconseguida la jubilació al CME. 

 
No volíem, ni volem signar un xec en blanc per aconseguir les pretensions polítiques del govern a canvi 
dels drets dels treballadors del CME. Hem de dir la veritat, ja sigui a la Taula General de la Funció Pública 
com a la resta de taules de negociació col·lectiva entre les quals no es troba el Consell de la Policia. 
 
EL CONSELL DE LA POLICIA NO ÉS UN ÒRGAN DE NEGOCIACIÓ COL·LECTIVA, ESTÀ LIMITAT, AQUÍ 
ENS CONTROLEN I NO ENS DEIXEN MOURE. LA JUBILACIÓ NO ES POT NEGOCIAR AL CONSELL DE 
LA POLICIA. 
 
La pregunta és la següent....; si ja tenim aconseguida la jubilació anticipada pel 2021, per què es torna a 
demanar altre cop, però aquesta vegada a Madrid? 
 
Podem dir que des de CCOO s'està treballant de forma conjunta amb totes les Policies Autonòmiques fent 
pinya, entre elles, la Policia Autonòmica Canària i la Policia Foral de Navarra, la qual està fent un treball 
magnífic seguint els passos adequats, negociant els terminis amb el govern a les taules de representació i 
negociació col·lectiva, és a dir, a les taules de la Funció Pública i les taules del Diàleg Social en les quals 
SOM L'ÚNIC SINDICAT DEL COS QUE TE REPRESENTACIÓ i en el que som el SINDICAT MAJORITARI 
amb un 42% dels funcionaris de Catalunya. 
 
Perquè es pugui aconseguir la jubilació anticipada del CME, entre altres requisits,  fan falta els següents 
passos: 
 

1. Voluntat política, que no hi ha, n'hi havia en el moment de la signatura de l'acord fantasma. 
2. Un esborrany de la legislació que contingui l'aplicació dels coeficients reductors necessaris 
per rebaixar l'edat de jubilació, que no hi eren i que encara no es coneixen. 
3. Presentació d'informes econòmics sobre el cost de l'aplicació de la jubilació, els quals no 
estaven el dia de la signatura de l'acord i que encara no es coneixen. 

 
 
Des de CCOO estem lluitant per la jubilació de forma conjunta amb la resta de policies autonòmiques, 
tots a una, no per lliure i així ho volem traslladar al col·lectiu, per què no ho demanem tots junts aprofitant 
l'experiència amb la policia local? Per què no anem tots a una? Pot ser d'aquesta manera el govern 
veuria que el CME està unit per la mateixa causa. 

  


